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Protokoll Årsmöte 2013 

Fört vid ordinarie årsmöte med Smörvattnets samfällighetsförening. 

Tid: 2013-04-11 kl:19.00   Plats: Gunnilse Gamla Småskola 

Närvarande: 17 medlemmar varav 15 fastigheter var representerade. 

 

1. Mötets öppnande: Ordförande Tomas West hälsar alla välkomna och öppnade mötet med att 

presentera dagordningen.    

2. Val av ordförande för mötet: Sittande Tomas West. 

 3. Årsmötets stadgeenliga utlysande: Medlemmarna ansåg att kallelse till årsmötet var stadgeenligt 

utlyst. 

4. Val av sekreterare för mötet: Johannes Berggren 

5. Val av två Justeringsmän & en suppleant: Till justeringsmän för mötet valdes Roy Eliasson och 

Gert Rosberg 

6. Behandling av verksamhetsberättelsen: Ordföraren Tomas West går igenom 

verksamhetsberättelsen för det gångna året. Mötet godkände verksamhetsberättelsen. 

7. Behandling av revisorernas berättelse samt ansvarsfrihet för styrelsen, samt fastställande av 

resultat & balansräkning verksamhetsåret 2012: Våra revisorer Per Carledal & Michael Andersson 

ansåg att resultat & balansräkningen var helt i sin ordning samt att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för 

år 2012.  

De som vill dra av räntekostnaden i deklarationen kan dra av 30 % av 280 kr per andel. Dvs 84 kr per 

andel, för ett permanentboende som har två andelar blir det då 168 kr. 

8. Styrelsen redovisar verksamhetsplanen, underhållsplanen och driftsåtgärder för 2013: För andra 

året har föreningen har tagit fram en verksamhetsplan underhållsplan och driftsåtgärder för 

kommande år, detta kommer att vara återkommande varje år med lite olika innehåll beroende på 

vad som är aktuellt för föreningens områden.  

Lena Amrén Hinder presenterade årets olika planer. Hon tog hon även upp att vi ansökt om stagliga 

bidrag. Snart kommer en representant från ”staten” tillsammans med några av styrelsens 

ledarmöten gå och titta på vägen, därefter kommer de att bestämmas om vi kommer få något statligt 

bidrag. 

 Mötet godkände verksamhetsplanen, underhållsplanen och driftsåtgärderna.  

Tomas West har varit i kontakt med ”Helge” och föreningen har hyrt in honom som konsult i 

vägfrågor. Helge har skrivit en minneslista, angående de åtgärder som kommer att tas upp inför 

slutbesiktningen av vägen med VENAB. 
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Enligt Helge så behöver vi inte lägga något nytt slitlager på vägen ännu, utan vi får gå igenom och 

”klistra” alla sprickor som har uppkommit, då kommer vägen hålla länge. 

Michael Andersson påpekade att det fanns en brunn som fortfarande är dold av asfalt vid ”Bo’s” 

fastighet. Det skulle eventuellt vara lite blåmarkerat färg på asfalten där brunnen ligger. Denna brunn 

skall tas fram. 

Tomas beskriv även att styrelsen inte kommer ändra föreningens stadgar från 1980, då detta inte 

skulle innebära några större förändringar och att det var relativt dyrt att ändra stadgar. 

9. Behandling av motioner: Inga inkomna motioner. 

10. Framställningar från styrelsen: 

Omfördelning av debiteringsavgiften kontra låneåterbetalningen: 

Tomas förklarade att föreningen måste fondera pengar för att kunna sköta de löpande kostnaderna, 

tex kantförstärkning och försegling av vägen. I stället för att vid varje lite större kostnad behöva 

sammankalla ett extramöte och låna upp pengar i bank så bör föreningen ha en typ av fond.  

11. Styrelsens förslag till debiteringslängd:  

Förslaget är att vi höjer avgiften per andel från 500 kr till 1000 kr. Samtidigt sänker vi kostnaden för 

lånet med 1000 kr. Detta medför att totalkostnaden i dag för permanentboende förblir oförändrad. 

Dvs två andelar à 1000 kr =2000 kr + räntekostnaden sänks från 3000 till 2000 kr. Totalt 4000 kr. 

Förslaget godkändes av mötet. 

12. Meddelande om sista betalningsdag till föreningen: Britt-Marie Andersson kassör, frågade om 

datumen 25 februari och den 25 oktober var bra dagar för betalning av debiteringslängden och det 

tyckte mötet. Om man inte betalar inom 10 dagar så kommer fakturan att gå till inkasso.  I stort är 

föreningsmedlemmarna väldigt bra på att betala i tid, men det finns några medlemmar som ofta 

betalar för sent. 

13. Val av ny styrelseordförande och styrelsemedlemmar:  

Ordförande avgående: Tomas West 

Avgående styrelsemedlemmar: Britt-Marie Andersson 

 

Valberedningens Isabella Norlinder presenterade valberedningens förslag: 

Ordförande omval på 1 år: Tomas West. 

Omval på 2 år: Britt-Marie Andersson. 

Dan Artmarks har utgått ur styrelsen och Marcus Baric har tagit över hans plats och sitter ett år till. 

Anders Norlinder valdes in i styrelsen på två år som suppleant. 

 

 Valberedningens förlags godkändes av mötet 

 

 14. Val av revisorer och en suppleant: Mötet valde Per Carledal och Michael Andersson som 

revisorer. 
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15. Val av ledarmöte till valberedningen: 

 Isabella Norlinder valdes om och Anders Hård valdes in till valberedningen. 

16. Övriga frågor: 

Styrelsen meddelade att årets städdag är planerad till söndagen den 19 maj kl:10.00.  

Sopkärlen till badviken flyttas ner till badet. 

Föreningen Gunnilse Gamla Småskola kan komma att gå i graven om det inte är så att de får in mer 

medlemmar, medlemsavgifter är 75: -/person eller 125: -/familj. Kommunen har dragit in sitt stöd på 

19 000-: år. Detta innebär att vi inte kan komma att hyra denna byggnad till fester, möten osv. De är 

av akutbehov av hjälp att hålla efter huset, nya medlemmar samt intäkter. Kontakt: Ordförande 

Janne Petersson tel. 031- 94 34 95. Alla är välkomna på deras årsmöte den 24 april kl 19.00. 

Johannes berättade om kort om samrådsmötet angående väg 190 från Gunnilseås till Angereds 

kyrkväg. Länk till Trafikverkets info kommer att läggas upp på hemsidan och även länk till 

utbyggnaden av bostäder i Gunnilse. 

Tomas informerar att kommunen kommer att ta ner träd gratis runt vår väg (2 meter från vägen), 

men även andra träd kan komma i fråga, som står på kommunens eller Er egna mark.  Hämta 

markeringsband hos Tomas West för att tydligt märka ut de träd som ni vill ha ned. Den 23 april kl 

09.00 kommer Tomas och någon representant från kommunen att gå utefter våra vägar och se på 

markeringarna, och ni är alla välkomna att delta 

17. Ordförande avslutar mötet och tackar medlemmarna för visat intresse . 

 

Vid protokollet:   Protokollet justeras: 

____________________________    ____________________________ 

Johannes Berggren   Tomas West, ordförande 

 

 

___________________________  ____________________________ 

Gert Rosberg, Justeringsman   Roy Eliasson, Justeringsman 

 

  

 


